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De fractie van de Roosendaalse Lijst werd getriggerd door onderstaand artikel over
voorkomende problemen in de agrarische sector:

HENGELO - De gemeente Bronckhorst heeft de afgelopen maanden met 3I varkensboeren
een keukentafelgesprek gevoerd. Het doel van de gesprekken was om sociale, emotionele en

financiële nood bespreekbaar te maken. Bronckhorst trok een specíale coach aan omdat veel
varkensboeren het moeilijk hebben. In apríl vorig jaar nog liet een boer uit Ruurlo zijn
varkens verhongeren. In totaal zíjn 64 vørkenshouders door de gemeente benaderdwaarvan
er 3l open stonden voor een keukentafelgesprek. Deze gesprekkenzijn inmiddels øllemaal
gevoerd. Volgens een woordvoerder van de gemeentevarieerden de gesprekken van
praktische tot sociaal-emotìonele thema's. Elfvarkensboeren hebben anngegeven behoejle te
hebben aan extra coaching. Dat is in gøng gezet. Volgende week bespreekt het college van B
en W de inzet van de coach.

De Roosendaalse Lijst is van mening dat sommige onderdelen in de agrarische sector het
moeilijk kunnen hebben. Met name voor de kleinere agrarische ondememer wordt het lastiger
om ¿uul wettelijke eisen en verplichtingen te blijven voldoen. Mede daardoor wordt het voor
een deel van deze beroepsgroep soms problematisch het hoofd boven water te houden. De
gemeente Bronckhorst heeft dit (h)erkend en organiseerde onlangs een aantal keukentafel-
gesprekken met boeren met als doel mogelijke sociale, emotionele en financiele issues boven
water te krijgen en bespreekbaar te maken. Aangezien onze gemeente veel agrarische
bedrijven telt, zullen de in het artikel genoemde zaken zich wellicht hier, in meer of mindere
mate, ook voor kunnen doen. (wij ontvangen in ieder geval dergelijke signalen). Vaak echter
blijven deze verborgen voor de buitenwereld, deels wellicht ook uit schaamte.

De Roosendaalse Lijst is van mening dat de belangrdke agrarische sector aandacht verdient,
zeker al diegenen die daarin werkzaam zijn. V/ij hebben derhalve enkele vragen over deze
materie.

l. Hoeveel agrarische bedrijven zqnin onze gemeente gevestigd?
2. Bent u ook van mening dat de agrarische sector een belangrijke (economische) factor

is binnen onze gemeerfte? Ctraageen toelichting.
3. Vermoedt u dat ook hier zich sociale, emotionele en financiële problemen voor

kunnen doen (zoals vermeld in het artikel) enzo j4 waarom? Zonee, waarom niet?
4. Bent u bereid dit nader te onderzoeken, bespreekbaar te maken en begeleiding te

bieden indien nodig? Bijvoorbeeld middels een speciale coach erlof keukentafel-
gesprekken zoals in Bronckhorst, of wellicht op een andere wijze? Ctraag een nadere
motivatie.

Namens de fractie van de Roosendaalse Lijst
Cees fanssen, Charl Goossens en Eric de Regl.



Wij beantwoorden deze vragen als volgt:

Bínnen het totale gemeentelijk grondgebied zijn momenteel zo'n 300 agrarische
bedrijven gevestigd. Daarvan is een 50-tal aan te merken als intensieve veèhouderij
(varkens, pluimvee, vleesrunderen).

Zoals is gebleken in het kader van de vaststelling van het bestemmingsplan Buiten-
gebied Roosendaal - Nispen, kan worden geconstateerd dat de gemeente Roosendaal
de agrarische sector voldoende (planologische) mogelijkheden biedt om normaal te
kunnen functioneren. Bedrijven worden toegerust met passende bestemmingen; soms
is sprake van maatwerk, vaak is er de nodige flexibiliteit en ook expansieruimte wordt
geboden waar dit kan. Aldus fungeert het buitengebied van de gemeente Roosendaal
als het "industríeterrein" van de agrarische sector, overigens zonder dat daarbij tal van
andere belangen uit het oog worden verloren, zoals onder meer natuur en landschap,
bestaande waterlopen en de zich hier bevindende burgenuoningen.
Dit illustreert het (economisch) belang van de agrarische sector, dat door de gemeente
wel degelijk wordt onderkend.

Wij realiseren ons dat het vandaag de dag voor een agrarische ondernemer niet
eenvoudig is om zich staande te houden. Zaken als een toenemende regeldruk,
concurrentie, schaalvergroting en ongetwijfeld nog allerlei andere oor¿aken kunnen
ertoe leiden dat een agrarisch bedrijf in zodanig zrr,taar weer komt te verkeren, dat een
verantwoorde bedrijfsvoering niet langer mogelijk is.
Concreet hebben ons tot dusverre evenwel geen signalen bereikt dat sprake zou zijn
van ernstige probleemgevallen.

Wanneer op ons een beroep wordt gedaan, zoals wordt bedoeld, zijn wij zeker bereid
om nader te bezien of van gemeentewege een bijdrage valt te leveren in zin van
begeleiding, coaching, ambtelijke ondersteuning of iets dergelijks.
ln dit verband moet overigens wel worden gewezen op het feit dat vanuit uw raad een
terughoudend beleid geldt ten aanzien van de intensieve veehouderij. Bestaande
bedrijven worden gerespecteerd en mogen zelfs uitbreiden wanneer aan alte daaraan
te stellen eisen is voldaan, maar níeuwvestiging van dit soort bedrijvigheid wordt niet
toegestaan.

ln het kader van het gebruikelijke periodiek overleg tussen ZLTO en gemeente zal
onzerzijds tijdens de eerstvolgende vergaderíng hetgeen hier aan de orde ís gesteld in
ieder geval als bespreekpunt worden ingebracht.

Met vriendelijke groet,
Burgemeester en wethouders van Roosendaal,
Voor dezen,
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Wethouder voor

1

2

3

4

ruimtelijke orden
Ha

er economische zaken.


